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مدیر دفتر ایمنی شرکت توزیع برق فارس مطرح کرد:

برق گرفتگی، شایع ترین خطر
در زمان راه اندازی  کولرهای آبی

مدیر دفتر ایمنی و کنترل ضایعات شــرکت توزیع نیروی برق اســتان فارس، 
گفت: هرساله با شروع فصل گرما و راه اندازی وسایل سرمایشی از جمله کولرها، 
متأســفانه حوادثی نظیر برق گرفتگی رخ می دهد که بســیاری از آنان به دلیل 
رعایت نشــدن برخی نکات ایمنی در ســرویس و تعمیر و راه اندازی غیراصولی 

کولرهای آبی است.
وحید قاضی پور، برق  گرفتگی را شایع ترین خطر در زمان راه اندازی  کولرهای آبی 
عنوان کرد و بیان داشت: به دلیل اتصال مستقیم کولرهای آبی به برق، احتمال 
برق گرفتگی افراد هم افزایش می یابد که این موضوع رعایت نکات ایمنی در زمان 

راه اندازی این نوع کولرها را دوچندان می کند.
وی خاطرنشان کرد: هنگام سرویس کولر ها نکاتی از جمله قطع برق باید رعایت 
شود، اما در بسیاری از موارد دیده شده که افراد به علت بی تجربگی، قطع کردن 

برق را فراموش می کنند و دچار برق گرفتگی می شوند.
این مقام مســئول با بیان اینکه اگر شــهروندان تخصصــی در زمینه راه اندازی 
کولرها ندارند، حتماً بایــد در این زمینه از افراد متخصص کمک بگیرند، گفت: 
در کولرهای آبی، به دلیل وجود آب که رســانای خوبی برای جریان برق است، 
احتمال برق گرفتگی بالا می رود. از این رو بهتر است برای انجام این کار از افراد 
متخصــص و تعمیــرکاران مجاز کمک گرفته و همچنیــن از قطع کامل برق و 

بی برق شدن کولر اطمینان حاصل کنند.
مدیر دفتر ایمنی و کنترل ضایعات شرکت توزیع نیروی برق استان فارس، تجهیز 
ساختمان به سیستم ارت مناسب و نصب کلید محافظ جان بعد از سیستم برق 
را از دیگر موارد ایمنی در هنگام نصب کولرهای آبی برشــمرد و اظهار داشــت: 
شهروندان باید مراقب باشند هنگام انجام سرویس سالانه کولر، آب روی سیستم 
برق موتور و پمپ ریخته نشــود؛ زیرا خطر ایجاد اتصالی، برق گرفتگی و حریق 

کولر وجود دارد.
قاضی پور، نصب ســایبان را از جمله اقدامات مؤثر در افزایش راندمان کولرهای 
آبی عنوان کرد و افزود: با نصب سایبان روی کولرهای آبی، ضمن صرفه جویی در 

مصرف آب و برق، جریان باد کولر نیز خنک تر می شود. 

8میلیون و 290هزار و 813 دوز واکسن 
کرونا تزریق شده است 

روابط عمومی دانشــگاه علوم پزشــکی و خدمات بهداشــتی درمانی شیراز طی 
اطلاعیه ای، آخرین وضعیت ویروس کرونا در اســتان فارس را از ابتدای شیوع تا 
روز شنبه بیست وسوم اردیبهشت 1402، اعلام کرد. از ابتدای شیوع این بیماری 
تاکنون، دومیلیون و 277هزار و 786 تست تشخیصی مولکولی و تست سریع در 
آزمایشــگاه های استان تهیه شده که با بررسی نمونه های انجام شده، 664هزار و 

592 بیمار مثبت شناسایی شده است.
به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز، 
در این اطلاعیه آمده اســت: از ابتدای شــیوع این بیماری تاکنون، 2میلیون و 
277هزار و 786 تســت تشخیصی مولکولی و تست ســریع در آزمایشگاه های 
استان تهیه شده که با بررسی نمونه های انجام شده، 664هزار و 592 بیمار مثبت 

شناسایی شده است. 
از مجموع تست های انجام شده از ابتدای شیوع تاکنون، یک میلیون و 845هزار 
و 296 تســت تشــخیصی مولکولی بوده که 535هزار و 127 مورد بیمار مثبت 
قطعی شناســایی شده اســت؛ همچنین از ابتدای آغاز طرح شهید حاج »قاسم 
ســلیمانی« تاکنون، 432هزار و 490 مورد تست سریع انجام شده و 129هزار و 
465 بیمار مثبت شناســایی شده است. هم اکنون 114 بیمار مثبت و مشکوک 
دارای علائم در بیمارستان های استان بستری هستند که از این تعداد، 10 بیمار 
به دلیل وخامت شــرایط جسمی، در بخش های ICU مراقبت های ویژه درمانی 
دریافت می کنند. همچنین مجموع جان باختگان ناشــی از کووید 19 از ابتدای 

شیوع بیماری تاکنون، به 8هزار و 204 نفر رسیده است.
از ابتــدای شــیوع این بیمــاری تاکنون، 656هــزار و 324 هم اســتانی مبتلا 
 بــه کووید 19 بهبود یافته اند که از بیمارســتان ها ترخیص یــا از ایزوله خانگی 

خارج شده اند.
در حال حاضر مجموع تعداد دوز تزریق شــده واکسن کرونا در شهرستان های 
زیرمجموعه دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز با احتساب 
چهار دوز، به هشــت میلیون و 290هزار و 813 دوز رســیده کــه از این تعداد 
سه میلیون و 435هزار و 498 دوز نوبت اول، سه میلیون و 142هزار و 494 دوز 
نوبت دوم، یک میلیون و 576هزار و 306 دوز نوبت سوم و 136هزار و 515 دوز 

یادآور واکسن بوده است.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان:

مزارع زیر کشت گوجه فرنگی رفت 
مدیر جهاد کشــاورزی شهرســتان ارســنجان از کشــت 100درصدی مزارع 

گوجه فرنگی به صورت نشایی در ارسنجان خبر داد. 
غلامعباس زارعی فر با بیان اینکه کشت نشایی گوجه فرنگی با توجه به ماندگاری 
هوای ســرد نسبت به سال گذشته دیرتر آغاز شــده است، اظهار داشت: کشت 

نشایی گوجه فرنگی از اوایل اردیبهشت تا اواخر خردادماه ادامه دارد.
وی افزود: پیش بینــی می گردد 1200 هکتار گوجه فرنگی کشــت و به میزان 

84هزار تن محصول گوجه فرنگی تولید و روانه بازار گردد.
زارعی فر تصریح کرد: گوجه فرنگی کشت شــده از اواخر مرداد تا اواخر مهرماه به 

مرحله برداشت خواهد رسید.
این مقام مســئول عنوان کرد: برای کشت گوجه فرنگی از ارقام هیبرید 8320، 
متین، سانسید، رعد و کارون استفاده می شود که علاوه بر بازارپسندی، عملکرد 

خوبی دارند.
به گفتــه وی، به منظور صرفه جویی در مصــرف آب و افزایش بهره وری تولید، 

صددرصد مزارع گوجه فرنگی شهرستان به روش تیپ آبیاری می شود.
مدیر جهاد کشــاورزی شهرســتان ارســنجان با بیان اینکه به منظور بالابردن 
بهره وری مصرف آب در بخش کشــاورزی، کشت نشایی خصوصاً در محصولات 
صیفی مرســوم شده اســت، افزود: یکنواختی مزرعه، کاهش مصرف نهاده های 
کشــاورزی از جمله بذر و ســموم نباتی، کاهش هزینه های کارگری به ویژه در 

عملیات وجین از مزایای کشت نشایی است.

مدیرکل راه و شهرسازی فارس گفت: طی 4 سال باید 50هزار واحد در بافت های 
فرسوده این استان نوسازی شود که در این ارتباط سهم هر یک از شهرهای دارای 
بافت فرسوده استان را تعیین و به شهرداری ها ابلاغ کرده ایم. به گزارش شیرازنوین، 
اداره ارتباطات و اطلاع رسانی راه و شهرسازی فارس، محمودرضا طالبان مدیرکل 
راه و شهرســازی فارس، در همایش یک روزه فرمانداران، شــهرداران و رؤسای راه 
و شهرسازی شهرستان های استان درباره شــکل گیری سکونتگاه های غیررسمی 
در پیرامون شــهرها گفت: توانمندســازی این مناطق نیازمند برنامه ریزی و نگاه 

شهرسازانه به این موضوع است.
محمودرضا طالبان افزود: ســکونتگاه های غیررســمی محدوده هــای ناکارآمدی 
هستند که بدون حضور مدیریت شهری و با یک سری اقداماتی که توسط افراد و 
مالکان انجام می شــود، شکل می گیرند و خالی از خدمات موردنیاز افراد جامعه و 
 ساکنان این مناطق است که می کوشیم با برنامه ریزی در جهت توانمندسازی آنها 

گام برداریم.
وی ادامه داد: در حوزه بافت های محلات ناکارآمد شــهری علاوه بر سکونتگاه های 

غیررسمی، بافت های فرسوده را نیز داریم.
مدیرکل راه و شهرســازی فارس افزود: در بحث بافت های فرسوده، مصوبه شورای 
عالی معماری و شهرســازی در جهت تســهیل در صدور پروانه های ســاختمانی 
و تسهیلات و مشــوق هایی که این شورا برای ساخت وســاز در این بافت های در 
 نظر گرفته، ابلاغ شــده که جزئیات آن به شــهرداران و معاونان فنی شهرداری ها 

منتقل می شود.
طالبان ادامه داد: شــهرداری ها و معاونت های فنی آنها چنانچه بخواهند مواردی 
را به این موارد الحاق کنند، کمیســیون ماده پنــج این آمادگی را دارد که به این 

مبحث ورود کند.
مدیرکل راه و شهرســازی فارس افــزود: همچنین بحث مهم دیگری که با کمک 
شــهرداری ها داریم دنبال می کنیم، این است که نحوه نوسازی و مدل مداخله در 
بافت های فرســوده شهرها به چه شکل باشد که در پایان هر سال 12هزار و 500 

واحد و در پایان چهار سال کل تعهدات نوسازی این واحدها عملیاتی شود.
طالبان ادامه داد: برای این منظور مشــاورانی را در اختیار می گیریم و از 9 شــهر 
پهنه هایی برای آنها تهیه می کنیم که هم محلات ناکارآمد آن شــهرها شناسایی 
شــود و هم اولویت اول تا سوم هر شــهر و محله و نحوه مداخله شهرداری ها نیز 
 مشــخص شــود تا با حمایت فرمانداری ها و اداره کل راه و شهرســازی، به سمت 

اجرا برود.
وی، در خصوص افزایش تســهیلات طرح نهضت ملی مسکن هم گفت: بر اساس 
مصوبه اخیر شــورای پول و اعتبار، میزان این تسهیلات از 400میلیون تومان به 

550میلیون تومان افزایش می یابد.
طالبــان افــزود: پیش بینی می کنیم تســهیلات بافت های فرســوده نیز افزایش 
قابل ملاحظه ای داشــته باشد که این اتفاق قطعاً به رونق بافت های فرسوده کمک 

خواهد کرد.

 مریم کشاورز
در نشســت صمیمانه مدیرکل و معاونت فرهنگ و رسانه ای و رئیس رسانه فرهنگ 
و ارشــاد اسلامی استان فارس با فعالان رسانه، بیشتر درباره خانه ای صحبت شد که 

چشم امید فعالان رسانه ای به همواره روشن ماندن چراغ آن، دوخته شده است.    
در این نشســت صمیمی، محمد عســلی مدیر مســئول روزنامه عصــر مردم و از 
پیشکســوتان مطبوعات فارس به عنوان اولین سخنران بر این باور است که رسانه ها 
همواره در ســایه نگاه  داشته می شوند و همیشه مسئولان انتظار داشته اند که اخبار 
فعالیت ها و برنامه های آنها تمام و کمال بازتاب داده شــود. این در حالی اســت که 
رسانه ها نیاز به تحول  دارند و ایفای صحیح رسالت انتشار اخبار و دغدغه های عمومی، 
نیازمند ایجاد تغییرات همه جانبه در ساختار و عملکرد رسانه هاست. بنابراین انتظار 
داریم تا متولیان فرهنگی با رفع نیازهای فکری، فرهنگی و مالی فعالان رســانه های 

چاپی و برخط، زمینه را برای دستیابی به آینده ای ایمن و درخور فراهم نمایند.
فرزاد وثوقی نماینده خبرنگاران اســتان در خانه مطبوعات و عضو شورای سردبیری 
روزنامه شیرازنوین، از سرنوشت نامعلوم خانه مطبوعات سخن راند و اظهار کرد: این 
خانه مأوای مدیران مسئول، خبرنگاران، عکاسان خبری و سایر دست اندرکاران فعال 
در حوزه مطبوعات، خبرگزاری ها و پایگاه های خبری است. وثوقی با ذکر مثالی درباره 
داستان شــترمرغ گفت: هنوز نمی دانیم که ما به عنوان نمایندگان منتخب رسانه ها 
در این خانه، مرغیم یا شــتر! فرمان می دهیم یا فرمان پذیریم؟ خصوصی هستیم یا 
دولتی؟ پاســخ گویی واضح و روشن به این تردیدها و پرســش ها، زمانی امکان پذیر 
اســت که بودجه موردنیاز این نهاد بهنگام و به اندازه تأمین شود و از سیاست تزریق 
قطره چکانی و نامنظم بودجه اجتناب گردد. تا زمانی که تزریق مالی مناسب صورت 
نپذیرد، دستمان بسته است. وثوقی تأکید کرد که حداقل باید در این خانه به اندازه 
شــرکت های دانش بنیان بتوانیم تولید فکر کنیم و فعالیت های آبرومندانه و درخور 

شأنی را با حمایت مدیران مسئول جراید طرح ریزی و اجرا نماییم. 
به گفته او، تمامی فعالیت های خانه مطبوعات در قالب یک تشــکل غیردولتی است 
و بــه اعتقاد بنده در هر روزنامه یــا خبرگزاری باید یک شــعبه از خانه مطبوعات 
تشکیل شود تا با مشارکت همه جانبه افراد، موضوع مهم بیمه و امنیت شغلی و سایر 
موارد حل وفصل گردد. درواقع موضوعات معیشــتی خبرنگاران و سایر فعالان حوزه 

اطلاع رسانی در بخش های فنی بر دوش مدیران مسئول رسانه ها سنگینی می کند.
مریم ترابی، رئیس خبرگزاری پانا بر این باور اســت: پــدری غم خوار می خواهیم تا 
زمین خورده های رســانه ای را از خاک بلند کند. امیدواریم با نشســتن افراد مصلح و 

شایسته بر صندلی فرهنگ و با دستان پرعطوفت آنان، بنای پوسیده و خراب خانه ای 
به نام مطبوعــات ترمیم و اصلاح گردد. همچنیــن امیدواریم با همفکری صاحبان 

همیشه هوشیار قلم، فضای مناسبی برای فعالیت کل همکارانمان ایجاد شود.
مریم مرادی سروستانی، خبرنگار روزنامه افسانه، باقی ماندن در هیچ بن بستی را برای 
گردانندگان عرصه خبری قابل پذیرش ندانست و گفت: آمایش و پایش فعالان رسانه 
و افرادی که میدان فعالیت در رسانه را ترک کرده اند، شرط نخست پیشتازی خانه ای 

در تملک مطبوعات و رسانه های برخط است.
سیدبهنام موسوی، خبرنگار پایگاه خبری صبح مرودشت نیز اظهار امیدواری نمود که 
با تحولات مثبتی که در ساختار نظام فرهنگی استان فارس رخ داده است، رسانه های 

استان فارس آینده ای روشن را پیش رو داشته باشند. 
حسین کشتکار، خبرنگار پایگاه خبری آباده نما نیز اظهار امیدواری نمود: حال که در 
امر مدیریت خانه مطبوعات فارس، جوانان نیز مورد وثوق قرار گرفته اند، انتظار می رود 
که زمینه را برای ایجاد تغییرات گســترده فرهنگی فراهــم نمایند و در چهارچوب 

قوانین و اختیارات، احقاق حقوق فعالان رسانه در اولویت قرار گیرد.  
غیاث الدیــن ملک حســینی خبرنگار روزنامــه خبر جنوب، خطاب بــه همتایانش 
خواســتار شــد که نوک پیکان انتقادات خود را به ســوی خانه محقر مطبوعات که 
 به رغم بی مهری ها، کســادی ها و ضعف ها همچنان ایستاده و مقاوم به پیش می رود، 

هدف نگیرند. 
وی افــزود: این خانه، خانه  همیاری در امور خیرخواهانه و مشــارکت در امور مورد 
توافق همگانی اســت. خانه مطبوعــات با حداقل امکانات و منابع مالی نســبت به 
برگزاری دوره های آموزشی رایگان، جشنواره های موضوعی و... اقدام نموده و اهداف و 
برنامه های خود را با اقتدار پیگیری نموده است. نباید ضعف های عملکردی این خانه 
را بیــش از حد پررنگ کنیم و این خانه را قربانی  ناآگاهی خود از شــرایط موجود و 
عملکردهای گذشته و حال کنیم. برای ما که نمایندگان اذهان عمومی هستیم، نقد 

غیرمنصفانه پسندیده نیست. 
شــهاب میرباقری، رئیس امور رسانه اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس، 
فعال ســازی کمیته هــای مردم نهاد و غیردولتی را در چهارچــوب ضوابط و مقررات 

دولتی، شرط اساسی برای بالندگی صنعت رسانه های فارس دانست. 
غلامرضا خوش اقبال، معاون فرهنگی رســانه ای اســتان نیز خواهان تداوم برگزاری 
نشســت های تخصصی با نمایندگان رسانه ها شد تا زمینه برای بازطراحی حوزه های 

فعالیت رسانه ها و خانه متعلق به آنها فراهم گردد. 
در نهایت، مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامی اســتان فارس پس از گوش فرادادن 
به درددل های فعالان حوزه رســانه، اظهار نمود: در حال حاضر، حوزه رســانه شاهد 
ترکیب دو قشر باتجربه و جوان است. این ترکیب مناسب، زمینه شکل گیری تحولات 
اجتماعی و فرهنگی را مســاعد می سازد. انتظار می رود برای شکل گیری این تحول، 
حوزه آموزش به میزان بیشــتری موردتوجه قرار گیرد و با بهره گیری از پلتفرم های 

جدید، مطالبات صنفی فعالان رسانه به نحو شایسته تری موردپیگیری قرار گیرند. 
حمیدرضا قانعی تأکید کرد: برخلاف مدیران ســابق، بــا قاطعیت اعلام می کنم که 
در حمایت نســبی از رسانه ها، مشکل نقدینگی نداریم؛ به شرطی که برنامه جامع و 
کاملی فرا روی ما گذاشــته شود. تاکنون نیز اعتبارات موردنیاز 50 مؤسسه فرهنگی 

تأمین گردیده است.
وی ادامه داد: شــروط دیگر برای ایجاد نشــاط و تکاپو در حوزه رســانه ها، اجتناب 
از رویکردهــای منفعــل در رســانه ها، جمع گرایی و جمع محوری و ایجاد تشــکل 
فرهنگ بنیان اســت که به اعتقاد بنده، تشکل های فرهنگ بنیان از دانش بنیان ها هم 
جلوتر می باشند. به خوبی واقفم که فعالان رسانه ای به ویژه مؤسسه خانه مطبوعات در 
بسیاری از روزهای سخت در کنار ما حضور داشته اند و ذی صلاح ترین راهنما و مشاور 
ما در امور خطیر فرهنگی و هنری بوده اند. امیدواریم در ادامه نیز ما را از همراهی و 

همفکری خود بی بهره نگردانند. 

مدیرکل راه و شهرسازی فارس اعلام کرد:

نوسازی بزرگ سکونتگاه ها 
رضا طالبان: 50هزار واحد بافت فرسوده فارس باید نوسازی شود؛ سهم هر شهرستان ابلاغ شد 

پابه پای فعالان رسانه ای فارس در نشست تخصصی مدیران حوزه فرهنگ فارس

خانه مطبوعات در خط مطالبه گری 
رسانه ها نیاز به تحول  دارند و ایفای صحیح رسالت انتشار اخبار یک دغدغه عمومی است

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی شیراز خبر داد: 

رتبه دوم اهدای عضو شدیم
معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز با قدردانی از 
عملکرد واحد پیوند اعضای دانشگاه و همچنین خانواده های اهداکنندگان عضو به 
پاس نیت انسان دوســتانه آنان در نجات جان بیماران، از کسب رتبه دوم کشوری 
این دانشــگاه در شاخص اهدای عضو »PMP« خبر داد. به گزارش روابط عمومی 
معاونت درمان دانشــگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشــتی درمانی شیراز، دکتر 
»مهرداد شریفی« در این باره گفت: طبق اعلام وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
پزشــکی، دانشگاه علوم پزشکی شیراز در سال گذشــته با اعزام 151 مورد مرگ 
مغزی برای پیوند اعضا، موفق به کســب رتبه دوم اهدای عضو در کشــور شــد. 
او افزود: این شــاخص بر اســاس واحد »PMP« و به ازای هــر اهدای عضو در 
جمعیت یک میلیون نفر، در طول بازه زمانی یک ســاله ارزیابی می شــود. معاون 
درمان دانشــگاه علوم پزشکی شــیراز از انجام 405 مورد پیوند کبد، 364 پیوند 
کلیــه، 16 مورد کلیه و پانکراس، 6 مورد پانکراس، 2 مورد مولتی ارگان، 9 مورد 
روده، 11 قلب و 5 ریه به عنوان مهم ترین اعمال جراحی پیوند انجام شده در مجموعه دانشگاه علوم پزشکی شیراز در سال گذشته 
یاد کرد. دکتر شریفی ابراز امیدواری کرد تا با فرهنگ سازی و آگاهی بخشی مناسب، شاهد این باشیم که دغدغه های بیماران در 

انتظار پیوند عضو با فداکاری و اقدام خداپسندانه خانواده های بیماران مرگ مغزی برطرف شود.

دستگیری قاتل کمتر از 2 ساعت توسط پلیس داراب
فرمانده انتظامی داراب گفت: با هوشیاری و تلاش کارآگاهان پلیس آگاهی، 
قاتل متواری کمتر از 2 ساعت پس از وقوع قتل شناسایی و در یک عملیات 

ضربتی دستگیر شد.
ســرهنگ »علیرضا نوشــاد« در گفت وگو با پایگاه خبری پلیس، در تشریح 
ایــن خبر بیان داشــت: در پی نزاع و درگیری بین چنــد جوان در »پارک 
جنگلی« واقع در بلوار جمهوری منجر به قتل نوجوانی 17ســاله با ســلاح 
 ســرد، بلافاصله شناسایی و دســتگیری قاتل در دستور کار مأموران پلیس 

قرار گرفت.
وی افزود: کارآگاهان پلیس آگاهی با همکاری مأموران پلیس امنیت عمومی 
داراب موفق شــدند قاتل 19ســاله را در کمتر از 2 ساعت پس از وقوع قتل 
درحالی که قصد فرار به خارج از شهرستان داشت را شناسایی و با هماهنگی 

مرجع قضایی او را دستگیر کنند.
فرمانــده انتظامــی داراب با بیان اینکه در این درگیــری 2 جوان دیگر نیز 
مضروب شدند و حال عمومی آنان رضایت بخش می باشد، گفت: قاتل در بازجویی اولیه علت و انگیزه قتل را اختلافات شخصی 

عنوان کرد.
گفتنی است در این مـأموریت 2 نفر از دوستان قاتل که در صحنه درگیری شرکت داشته اند نیز دستگیر و روانه دادسرا شدند.

لودر 148میلیاردی در کازرون توقیف شد 
فرمانده انتظامی »کازرون« از کشف یک دستگاه لودر قاچاق به ارزش 148میلیارد ریال خبر داد.

سرهنگ »اسماعیل زراعتیان« در گفت وگو با پایگاه خبری پلیس، در تشریح این خبر اظهار داشت: در راستای مبارزه با قاچاق 
کالا و ارز، روز جمعه مأموران انتظامی کازرون حین کنترل محورهای مواصلاتی به یک کامیون حامل یک دستگاه لودر مشکوک 

شدند و آن را برای بررسی بیشتر متوقف کردند.
 وی افزود: در بررســی های دقیق صورت گرفته مشــخص شــد لودر مکشــوفه قاچاق و فاقد هرگونه اســناد و مدارک مثبت 

گمرکی است.
فرمانده انتظامی کازرون ارزش لودر کشف شــده را بنا به نظر کارشناسان، 148میلیارد ریال عنوان و تصریح کرد: در این رابطه 

راننده با تشکیل پرونده برای سیر مراحل قانونی به مرجع قضایی معرفی شد.
سرهنگ زراعتیان از شهروندان خواست در صورت مشاهده و برخورد با هرگونه موارد مشکوک، مراتب را از تلفن 110 به پلیس 

اطلاع دهند تا در کمترین زمان نسبت به شناسایی جرم و دستگیری مجرمان اقدام شود.

توقیف خودروهای حامل قاچاق در لارستان
فرمانده انتظامی لارستان از توقیف 4 دستگاه خودرو سبک و سنگین و کشف 16میلیارد و 200میلیون ریال کالای قاچاق در 

این شهرستان خبر داد. 
ســرهنگ »سیدمحمد یوســفی« در گفت وگو با پایگاه خبری پلیس، در تشــریح این خبر اظهار داشت: در راستای برخورد با 
خودروهای حامل کالای قاچاق، مأموران انتظامی لارستان حین کنترل خودروهای عبوری به 4 دستگاه خودرو سبک و سنگین 

مشکوک شدند و آنها را برای بررسی بیشتر متوقف کردند.
وی افزود: مأموران در بازرسی از خودروهای توقیفی، 2هزار و 857 ثوب انواع پوشاک، 539 عدد کیف و لباس، 18 جفت کفش، 

546 قطعه لوازم یدکی، 2 دستگاه فیبر نوری و 2 دستگاه یخچال خارجی قاچاق و فاقد برگ گمرکی را کشف کردند. 
فرمانده انتظامی لارستان با اشاره به دستگیری 4 نفر و تحویل آنها به مراجع قضایی، گفت: کارشناسان ارزش اموال مکشوفه را 

16میلیارد و 200میلیون ریال برآورد کردند.


